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متن پرسش

سلام علیکم: در کانال شما عکس و متنی منتشر شده با این مضمون: «هنرمندان نمیتوانند پیرو

نظرات ما باشند و اگر اینطور باشند هنرمند نخواهند بود بلکه بیشتر ادای هنرمندان رو در میآرند.»

سپس در زیر این متن در وصف شهید آوینی جملاتی از شما نقل قول شده است. میخواستم ببینم

مگر خود شهید آوینی هنرمند نبود!؟ و این که چرا یک کسی نمیتواند هم هنرمند باشد هم مفاهیم

دینی را از طریق هنر انتقال بدهد!؟ آیا نمیشود از تاثیر گذاری هنر و سینما در این راستا استفاده کرد!؟

و مگر خود شهید آوینی این کار را نمیکرد!؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چرا که نه! البته بحث آن مفصل است و اصل آن بحث که طی مصاحبهای

با حوزهی هنری بوده است؛ إنشاءاالله در اختیار عزیزان قرار داده میشود. آری! منظور آن بود که

بگذاریم هنرمند در هنر خود به جوشش درآید، نه آنکه با دستور و بخشنامه بخواهیم او را محدود

کنیم. موفق باشید  


